
Protokół nr 10/13 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 16 września 2013 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2013 roku. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie uchwał na XLIII Sesję Rady Miejskiej. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.   
Przywitał Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Stachowiak, Skarbnika Miasta Iwonę Kubiak oraz 
Marka Zalewskiego z Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego. 
Przewodniczący - powiedział, że Komisja materiały na posiedzenie otrzymała pisemnie i 
elektronicznie.  
Przewodniczący Komisji - poprosił, aby na zasadzie stenogramu zapisać to co będzie mówił 
Pan Zalewski oraz to o co pyta Komisja. Chodzi o to aby mogły te zapisy odczytać 
zainteresowane osoby. Z przedstawionego pisma wynika, że tą sprawą zajęła się Komisja i 
zaopiniowała ją pozytywnie. Te tereny gdzie zapisany jest bezwzględny zakaz zabudowy 
pozostaną terenami rolnymi.  
M. Zalewski – powiedział, że tam będzie teren zabudowy zagrodowej. Będzie to 
rozstrzygnięte dopiero na etapie zmiany planu zagospodarowania.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że z tego rozumie iż jakkolwiek zapis zmienimy 
będzie możliwość zabudowy z pomieszczeniami gospodarczymi.  
M. Zalewski – powiedział, że będą to działki zagrodowe nie mniejsze niż 3000m. Ta Pani 
składała wniosek trzykrotnie. Ten wniosek był opiniowany negatywnie z uwagi na to iż w 
mieście są działki pod zabudowę. 17 maja 2013r. Komisja zaopiniowała to pismo pozytywnie, 
gdyż oprócz tej Pani jeszcze inni mieszkańcy domagają się tych działek. Ta zmiana zgodna 
jest ze studium i potem zostanie zmieniony plan zagospodarowania. Przy najbliższej zmianie 
studium te tereny zostaną włączone do zmiany planu.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ma Pan wiadomości kiedy nastąpi zmiana planu? 
M. Zalewski – odpowiedział, że na to pytanie nie może dzisiaj odpowiedzieć. Podejrzewa, że 
w przyszłym roku. 
Przewodniczący Komisji – skierował prośbę aby w tej zmianie nie była tylko jedna działka. 
M. Zalewski – odpowiedział, że działki przylegające do terenu tej Pani zostały przez Komisję 
pozytywnie zaopiniowane.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że ma prośbę aby do tej sprawy podejść 
kompleksowo i nie wyodrębniać pojedynczych działek. Przedstawił także pismo Państwa 
Rogowskich o zmiany planu.  
 
Komisja popiera wniosek Przewodniczącego Komisji w tej sprawie. 
 



Ad2. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy członkowie Komisji zapoznali się z wykonaniem 
budżetu za I półrocze 2013r.  
Członkowie Komisji - odpowiedzieli, że są na etapie analizowania wykonania budżetu 
miasta za ten okres.  
 
Ad3.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w formie porozumienia 
międzygminnego w sprawie powierzenia przez Gminę Białogard Miastu Białogard zadania 
publicznego w zakresie  zapewnienia możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego, 
w tym spełniania obowiązku odbycia rocznego przygotowania przedszkolnego, przez dzieci 
niepełnosprawne będące mieszkańcami gminy Białogard w oddziale specjalnym w 
przedszkolu prowadzonym przez Miasto Białogard oraz udziału Gminy Białogard w kosztach 
realizacji powierzonego zadania,  
Zastępca Burmistrza - wyjaśniła, że jest to umowa zawarta między dwoma gminami. Miasto 
Białogard realizuje zadanie a gmina Białogard partycypuje w kosztach.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że rozumie iż miasto nie ponosi żądnych kosztów 
finansowych. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że absolutnie nie ponosi żadnych kosztów 
finansowych.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
b) wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć i 
warunków zwolnienia z tych opłat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Białogard, 
Zastępca Burmistrza – wyjaśniła, że chodzi tutaj o tzw. medialną złotówkę. Do przedszkola 
chodzi 800 dzieci. My za dodatkową godzinę od Państwa dostajemy 1,10 zł. Mają być 
uzupełnione zajęcia programowe w przedszkolu m.in. nauki języka obcego. Do tego 
dopłacimy my wszyscy. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) ustanowienia hejnału Białogardu, 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że wszyscy mieli możliwość usłyszenia hejnału. 
Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli nie ma to poddaje go pod 
głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
d) regulaminu targowiska miejskiego, 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że w regulaminie targowiska zostały uwzględnione 
wszelkie prośby i wnioski mieszkańców. Targowisko jest zamknięte po godzinie 21.  
D. Glinka – powiedział, ze rozumie, iż zakaz jest handlu wyrobami pirotechnicznymi.  
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że jeśli ktoś ma odpowiednie zezwolenie to może.  
Komisja poprosiła o przedstawienie do wglądu starej wersji regulaminu targowiska.  
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Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 1  , przeciw - 1  , wstrzymało się - 3. Komisja nie zajęła stanowiska. 
e) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Białogard, 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że był Pan Zalewski z Wydziału Zagospodarowania i 
rozwiał wszelkie wątpliwości w tej sprawie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego 
projektu, jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4  , przeciw - 0  , wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
f) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2013r., informacji o 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Miasta oraz o przebiegu wykonania 
planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2013r., 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że otrzymano materiały w wersji pisemnej i 
elektronicznej. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli nie ma to 
poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3  , przeciw - 0  , wstrzymało się - 2. Opinia pozytywna. 
g) podjęcia realizacji inwestycji polegającej na przebudowie ulicy Piastów w Białogardzie, 
D. Glinka – zapytał, czy będzie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami tej ulicy. 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że spotkanie odbędzie się w przyszłym tygodniu. 
Projektant nanosi zgłaszane zmiany do projektu tej ulicy.  
Przewodniczący Komisji – poprosił, aby o tym spotkaniu z mieszkańcami zostali 
poinformowani wszyscy radni. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, 
jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że były dokonane przesunięcia w budżecie.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4  , przeciw - 1  , wstrzymało się - 0. Opinia pozytywna. 
i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020, 
Skarbnik Miasta – powiedziała, że jest wsparcie finansowe dotyczące rewitalizacji kościoła 
w poszczególnych latach. Te wsparcie wyniesie 600 tys.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
j) wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego uchwałą Rady Miejskiej, 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że ten materiał wszyscy otrzymali w wersji pisemnej 
i elektronicznej. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli nie ma to 
poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4  , przeciw - 0  , wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna. 
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k) współdziałania Miasta Białogard z Gminą Tychowo i Powiatem Białogardzkim w zakresie 
działań związanych z utworzeniem i funkcjonowaniem Parku „Tajemnice Doliny Parsęty” 
Historia – Przyroda – Edukacja, 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że jest to przedsięwzięcie międzygminne. Przyjęcie 
tego projektu umożliwi nam o ubieganie się środków unijnych.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie poręczenia przez Miasto Białogard weksla „in blanco” 
wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie w celu 
zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki udzielonej ze środków Narodowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w związku z realizacją 
przedsięwzięcia „Zintegrowana gospodarka wodno-ściekowa w dorzeczu Parsęty”, 
powiększonej o kwotę odsetek. 
Zastępca Burmistrza – powiedziała, że aby odzyskać te środki finansowe trzeba je 
przeliczyć i podjąć stosowną uchwałę.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do tego projektu, jeżeli 
nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Ad4. 
Spraw różnych nie wniesiono.  
 
Ad5. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1519. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  


